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BURMISTRZ
Miasta Kolno

za poSrednictwem

Przewodniczqcego
Rady Miasta Kolno

INTERPELACJA nT 1

w sprawie kompleksowego rozwiqzania w mieScie gospodarki cieplownic zej i ogrzewania
dom6w.

ProszE o rozwazenie przyst4pieniaprzez Miasto Kolno do prac, konrpleksowo
rozwiqzujEcvch problematykE,,ucieplownienia" rniasta i uu,olnienia nriasta od smogu.
uwazant, ze po tym jak miasto w spos6b kompleksowy rozwrqzalo problenratykE
l<analizacyjn4 i wodoci4gow4 dla wsp6lnego dobra wszystl<ich mieszfuaticciw, dla
zapewnienia nam wszystkim czystego powietrza bez smogu, nastqpnym przeclsiqwzieciern
podejnrowanymprzez samorzqd powinno byc zaplanowanie t zrealizowanie inwestycji
polegajqcej na zmodernizowaniu cieplowni oraz wykonanie sieci cieplowniczej
umo2liwiajqcej zlikwidowanie w 100% ogrzewania piecowego w l(olnie.
Uwa1am, ze proekologiczna inwestycja w tym kierunku ma cluze szanse nar wsparcie
finansowe ze Srodk6w UE.

Interpelacja moja wynika ze spostrzeZen po lekturze wieloletniej prognozy linansowej
dol4czonej do budzetu na2019 rok, gdzie niestety nie zauwa2vlenr aby miasto planowalo takq
inwestycjg, pozatym uwazam, 2e realizacja takowej inwestycji rnoglaby siq spotkac z
pozytywna reakcjq mieszkaric6w, gdyZ mam nadzi ejq. 2e mogliby oni w ztrnian za wymiang
piec6w dostai dofinansowanie na zakup wqzl6w cieplnych.

ProszE o odpowied2 na poniZsze pytania:

l. czy mo2liwe jest otrzymanie przezmiasto Kolno wsparcia f inansowego dla w/w
inwestycji, jezeli tak to w jakiej wysokoSci; proszQ o informacj e ezy w tej sprawie
Miasto wystEpowaio do wlaSciwych instytucji, jezeli tak to proszQ o upublicznienie
korespondencji

2. czy zplanowanej nowo budowanej linii gazownicze.i przebiega.j4cc.i przeztereny
Powiatu Kolneriskiego w okolicy trasy Stawiski Grabowo - r-r.rozliile.jest
wybudowanie odnogi do Kolna - co wskazywaloby na kienrnki moclernizacji
cieplowni, proszQ r6wnie2 o informacjq czy Miasto zglaszalo taki temat w PGNiG,
jezeli tak to proszQ o upublicznienie wyst4pienia i odpowieclzi pGNiG.


